名称: 橡胶双头磨片机

其他名称：橡胶磨片机，防水卷材磨片机  5000元

型号：TYMP
荣计达产品编号：FS14

橡胶双头磨片机是**检测仪器，zhuan gong橡胶厂及防水卷材厂磨制橡胶试片到一定厚度供其他试验设备进行试验。主要是由机座进给拖板、工作轮、吸尘器、电动机、砂轮等主要部件组成。形成了粗、细两种砂轮同时工作，具有一机两用的特点。

The rubber double-head mill is a testing instrument. Zhuan gong rubber factory and waterproof coil factory grind rubber test pieces to a certain thickness for testing by other test equipment. It is mainly composed of the main parts such as the carriage feed tray, work wheel, vacuum cleaner, motor, and grinding wheel. The coarse and fine grinding wheels are formed to work at the same time, which has the characteristics of one machine and two uses.

橡胶双头磨片机技术参数：

★砂轮线速度：12米/秒

★砂轮规格：G60APRI170×40×32 36粒

             G60APRI170×40×32 80粒

★电动机：GO-11-40.6瓦三相380V，2845转/分

★工作尺寸：直径160×44mm，中间高214mm

★工作轮行程：20毫米

★夹持试样尺寸：长度大于260mm；宽度大36mm；厚度大8mm

★外形尺寸：500×400×341mm

★净重：80公斤

Technical parameters of double-side rubber mill:

★ Wheel speed: 12m / s

★ Grinding wheel specifications: G60APRI170 × 40 × 32 36 grains

              G60APRI170 × 40 × 32 80 capsules

★ Motor: GO-11-40.6 Watt three-phase 380V, 2845 rpm

★ Working size: diameter 160 × 44mm, middle height 214mm

★ Working wheel stroke: 20mm

★ Clamping sample size: length is more than 260mm; width is 36mm; thickness is 8mm

★ Dimensions: 500 × 400 × 341mm

★ Net weight: 80 kg

橡胶双头磨片机使用方法：

★拨动小手把，使滚花偏心球张开，将橡胶试片的一端夹入，再将试片的另一端逆时针方向，沿着工作轮运用活动压棍压好。

★启动电动机，使砂轮向着前头所示方向转动。

★摇动手柄，使上拖板沿着下层轨向着进给，手柄上装有刻度盘，每小格为0.02毫米。

★拨动手轮中装有保险装置。手轮只许朝逆时针方向转动，反之用力过猛将会损坏其保险装置。

★磨片机在工作时应先粗磨、后细磨。

How to use the double-head rubber mill:

★ Push the small handle to make the knurled eccentric ball open, clamp one end of the rubber test piece, and then press the other end of the test piece counterclockwise along the working wheel to press it down.

★ Start the motor and turn the grinding wheel in the direction shown at the front.

★ Shake the handle so that the upper carriage feeds along the lower rail. The handle is equipped with a scale, each grid is 0.02 mm.

★ The safety device is installed in the handwheel. The handwheel can only be turned counterclockwise, otherwise excessive force will damage its safety device.

★ Grinding machine should be rough ground first and fine ground later.

橡胶双头磨片机维护与保养：

★如发现磨出的试片厚度不均及不平整现象，应检查砂轮平面是否下平行。

★如发现砂轮有失调失圆现象，应用割刀修正平面。

★定期给拖板工作面加润滑面，以保持正常工作。

★经常调整螺母与丝杆的间隙大小。

★该机安装在无震动及无腐败来源的环境中。

Maintenance and maintenance of rubber double-head grinding machine:

★ If uneven thickness and unevenness of the test piece are found, check whether the plane of the grinding wheel is parallel.

★ If the wheel is found to be out of balance, use a cutter to correct the plane.

★ Add lubricating surface to the working surface of the pallet regularly to keep it working normally.

★ Always adjust the gap between the nut and the screw.

★ The machine is installed in an environment with no vibration and no sources of corruption.

